

Protokoll för Norrlandscupmöte No.3

Datum och Tid: 2024-12-09 kl 19.00

Plats: Teams

Närvarande:, Philip Ullberg, John Rönnbäck, Mattias Fredriksson, Jennie Olert, Mikael Rossander, Erik Berg, Fredrik Jönsson, Tobias Bronder, Simon Emmoth, Anders Lindholm (del av tid) .

§1 Mötets öppnande

Simon öppnade mötet och hälsade alla välkomna

§2 Val av ordförande för mötet

Simon Emmoth valdes till mötets ordförande

§3 Val av sekreterare för mötet

Mattias Fredriksson valdes till mötets sekreterare

§4 Val av justerare och rösträknare för mötet

Jennie Olert valdes att justera protokollet

§5 Godkännande av dagordning

Mötet godkände dagordningen

- Tävlingskalender
- Bidrag till Lycksele för väl genomförd finalbankett 2024
- Övriga frågor

§6 Föregående mötesprotokoll

N/A

§7 Ekonomi

Våren 2024 beslutade NC-kommittén att lägga ut ekonomiadministrationen till UAKs föreningsservice. Överlämnande har inte skett. Därför har inga fakturor för 2024 års NC-deltagande skickats ut ännu. Erik Wetter har kallat till möte med Erik, Mattias och föreningsservice senare denna vecka för att överlämna. Fakturor skickas i efterhand.

Det finns 28 455 kr i kassan. Enbart 2 mindre kostnader 2024, web-hotell och utlägg Kurt. Inga intäkter registrerade.

§8 NC -tävlingskalender 2025

Förslag från klubbarna:

VKRC	7-8/6 (dubbel) alt 24/5 (alt enkeltävling) - #1
SMS	14-15/6 - #2
PMS	28-29/6 (dubbel) alt augusti - #3-4
LMK	19-20/7 (dubbel) (Motorveckan v.29) - #5-6
SHRA	28-29/6 alt 14-15/6 alt 26-27/7 (dubbel) - #7-8
SM	v.32 5-9/8?
LMS	28-29/6 alt 16-17/8 (dubbel) - #9-10
UAK	Ingen NC tävling? alt enkel 16/8
JMK	14-15/6 alt 28-29/6 (dubbel). Det är JMKs tur att anordna final. Förslag 30/8 - Final
VMF	Ingen tävling 2025
Bodö	Ingen tävling 2025

Mötet diskuterade och fastställde ovanstående kalender som **preliminär**, märkt i **grönt**.
11 st tävlingar totalt, 12 st NC-poäng (1 st per tävling och 2 st för finalen)
(Inget av förslagen ovan förutom 14/6 krockar med MKR)

Mötet beslutade om ett uppföljningsmöte om en vecka, måndag 16/12 kl 19.00 via Teams för att fastställa kalendern. Simon kallar.

Inför nästa möte så behöver klubbarna förankra ovanstående förslag med i klubbarna och inhämta eventuella godkännanden eller synpunkter.

§9 Bidrag till Finalarrangör 2024

Bidrag till Lycksele för 2024 års finalarrangemang, 15 000 kr

Mötet var samstämmigt överens om att utbetalning är OK till Lycksele.

§10 Övriga frågor

Uppdelning i 2 grupper vid tidskörning. JMK ställde frågan om NC-kommittén inte skulle bestämma regler för när arrangören ska tvingas dela upp i 2 grupper. SHRA framförde fråga/synpunkt om att slopa lottad uppställning på grid vid tidskörning.

Mötet diskuterade en stund men konstaterade att detta är en typisk fråga att lämna in en motion för.

Mötet diskuterade fair racing och uppträdandet av föräldrar och funktionärer på tävlingar. Mötet var överens om att det tål att alla håller i minnet att uppträdande i depån också är en del av fair racing.

Kamerasystem. Frågan dök upp om behov/önskemål av att samordna/hjälpas åt att utreda anskaffande av kamerasystem enligt nya krav från 2025. Tobias Bronder informerade om att Västerås har skaffat ett nytt kamerasystem. Prisindikation 100 tkr enligt Tobias.

Samman kallande för NC-kommittén 2025 är JMK.

Förslag om att ha en stående sekreterare vid NC-kommittén. Inget beslut.

Ny representant från Bodö i NC-kommittén för 2025 är Tobias Bronder.

§11 Nästa möte

Simon kallar till nytt Teams möte måndag 16/12 kl 19.00 via Teams

§12 Mötets avslutande

Simon tackade alla och avslutade mötet.

Sekreterare: Mattias Fredriksson

Justerare: Jennie Olert